
Vodnik Milan, sodelavec v planinstvu in ŠD Partizan 

  

»S šestnajstimi leti sem leta 1959 navezal stike s planinci  in se priključil starejši skupini, ki 

jo je vodil Jožko Klobučar, trgovec v trgovini Borovo. Naslednje leto  sem se priključil  

mladinski skupini, ki jo je vodil Lojze Hafner in se usposobil za gorskega stražarja.                 

V letu 1962 sem dokončal Slovensko planinsko pot, Zasavsko planinsko pot in tečaj za 

mladinske gorske vodnike. Naslednje leto 1963 je prišla nadgradnja,  saj sem s Tonetom 

Logondrom in prijateljem Poldetom Talerjem  okusil tudi plezarijo. Kot prvo turo naju je 

Tone peljal po Slovenski smeri ( Prevčev izstop) na Triglav. Sledil je alpinistični tečaj v 

Vratih konec julija 1963. Moja mentorja sta bila  Uroš Zupančič in Tine Mihelič, ob večerih  

pa sta nas največ zaposlila Joža Čop in Miha Potočnik - Smrčkov Miha. En teden smo vsak 

dan opravili  plezalno turo v Oltarjih, Bovškem Gamsovcu in Triglavu. Smeri so bile nam 

primerne 3.- 4. stopnje.                                                                                                              

Od leta 1972 do leta 1985 sem bil kar aktiven pri smučarskih tekih pri TVD Partizan, kjer je 

sekcijo vodila Milena Kordež.                                                                                                         

Pri SGP Tehnik smo imeli v letih 1970-85 zelo močno tekaško ekipo pod vodstvom Gašperja 

Krajnika, starosti pa sta bila Katarina Šegula in Anton Marn. Z našo ekipo je sodeloval tudi  

nekdanji olimpijec Matevž Kordež, ki  nam je priskrbel tudi tekaške smuči  »Jelovica 

sprint«, ki so bile njegov izdelek.                                                                                                        

V vseh teh letih smo pozimi tekmovali tudi na tekmah Po stezah partizanske Jelovice in 

dosegali lepe rezultate. Kar množično pa smo se  člani Tehnika in drugi Ločani  udeleževali  

vseh maratonov – Trnovski, Bloke, Duplje, Vršič, Koroški tek, Tek treh dežel.                              

Po letu 1985 pri meni ni bilo več omembe vrednega športnega udejstvovanja, trenutno sem v 

PD Škofja Loka še aktiven v sekciji za varstvo gorske narave«. 
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